



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

التاريخ 2022/6/16

Extension of Contract

تمديد عقد

With reference to our disclosure on 23/6/2019 pertaining to the collection of water bills (Tender# PAEW/G.D.C.S/1895/2019), Oman National Engineering & Investment Company SAOG (ONEIC) would like with great pleasure to inform our esteem shareholders and investors that Oman Water & Sewage Water Services Company (Member of NAMA Group) has extended to ONEIC, on 16/6/2022, the contract for collection of water bills in the area of its domain with a maximum cap value of RO 2,500,000 (Two Million Five Hundred Thousand Omani Rials) for the period of (18) month commencing on 1/6/2022.

بالإشارة إلى إفصاحنا بتاريخ 2019/6/23 بشأن مناقصة تحصيل فواتير المياه (المناقصة رقم PAEW/G.D.C.S/1895/20189) فإنه يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن الشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي (إحدى شركات مجموعة نماء) قد مدت لها بتاريخ 2022/6/16 عقد تحصيل فواتير المياه بجميع مناطق اختصاصها بسقف أقصى مبلغ إجمالي وقدره 2,500,000 ر.ع (مليونان ومائتان وثلاثون ألف ريالاً عمانياً) لمدة (18) شهراً تبدأ اعتباراً من 2022/6/1.



راشد بن محمد الغيلاني
الرئيس التنفيذي

Rashid Mohamed Al Ghailani
Chief Executive Officer